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Nederlanders vinden nieuwe fietsen van A-merken als Batavus en Gazelle véél te duur. Dat blijkt uit onderzoek
in opdracht van Halfords door Right Marktonderzoek onder een kleine duizend consumenten. Bijna de helft
van de Nederlanders heeft een fiets die minder dan vierhonderd euro kost. Het merendeel vindt dit volgens het
onderzoek een normale prijs voor een fiets. De 750 euro die een fiets bij de vakhandel vaak kost, vinden de
ondervraagde consumenten te duur. 

Is de uitkomst van dit door Halfords geïnitieerde onderzoek niet voorspelbaar? “Er zijn tal van andere
onderzoeken waar hetzelfde uitkomt”, aldus Halfords-directeur Paul Burger. “Fietsen zijn de afgelopen tien jaar
tijd gewoon in prijs verdubbeld. Dan zegt Batavus: 'Ja, ze zijn ook veel beter en mooier geworden en de
consument wil dat’. Ik vraag me dat dus af. De Nederlander wil een kwalitatief goede fiets, dat zeker. Maar
volgens mij met minder fratsen en tegen lagere prijzen.” 
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